
یک عضو کمیسیون کشاورزی:شورای
اقتصـاد بایـد هرچـهزودتر نـرخ
خرید تضمینی محصولات کشاورزی را

اعلام کند

یک عضو کمیسیون کشاورزی، آب و منابع طبیعی مجلس گفت: وزارت
جهادکشاورزی پیشنهاد خود را در خصوص نرخ خرید تضمینی محصولات
کشاورزی به شورای اقتصاد داده است و دلیل این تاخیر در اعلام نرخ،

شورای اقتصاد است.

نظر افضلی در گفتوگو با ایسنا در خصوص تاخیر دولت در اعلام نرخ
خرید تضمینی محصولات کشاورزی، بیان کرد: در این خصوص چند بار تذکر
داده شده است. طبق مصوبه تا آخر تیر ماه باید این نرخ اعلام میشد
تا کشاورز نوع کشت خود را تعیین کند. همانطور که دولت به موقع
بودجه را تحویل داد در این زمینه هم باید به موقع عمل کند. وقتی
تا پایان تیرماه دولت این نرخ را اعلام نکرده است، در حقیقت مصوبه

مجلس عملی نشده است، که این موضوع باید بررسی شود.

وی در ادامه گفت: البته وزیر کشاورزی این نرخ را به شورای اقتصاد
داده است و هنوز در شورای اقتصاد تصمیمگیری لازم صورت نگرفته است.
در تذکرات کتبی مجلس نیز به این موضوع اشاره شد. باید هرچه
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سریعتر در این خصوص اقدامات لازم صورت گیرد و نرخ اعلام شود.

نماینده مردم نهبندان در مجلس گفت: البته در این رابطه تعداد
زیادی از نمایندگان مجلس نامهای به رئیس جمهور دادهاند.


